

WELCOME TO 6TH GRADE!

Dear Parents,

Congratulations! Your child has successfully completed the 5th grade and is now prepared to enter 6th grade. We encourage you to have your child review the skills they learned in 5th grade over the summer. It is very important that they have memorized their multiplication facts, and should continue to practice multiplication and division over the summer. We also suggest reading for at least 30 minutes each day and continue to work on TTM. Take advantage of the wonderful museums and parks our city has to offer. Watch the news to keep up to date on world events. These experiences will help your child strengthen their skills for a successful school year.

- **\$30 School Fee will be collected (beginning at Open House) and is due by October 1, 2018. This fee is used to pay for the following items: buses for field trips (yearly=one per class), agenda books, workbooks, subscription for online learning programs, kleenex, paper towels, hand sanitizer. Any student not paying school fee will not be eligible to participate in field trip utilizing free bus**
- **\$2 Materials Fee due at the beginning of the year. This fee will be used to purchase science magazines. A novel fee (approximately \$8.00) and a science fair board fee (approximately \$5) will be collected later in the school year.**

The following is a list of **required** supplies that students will use throughout the year.

<ul style="list-style-type: none">● 2 Three-subject notebooks (one each: red and blue) **might need to be replaced midway through the year**● 1 pack of graph paper● 2 one inch binders● 2 sets of binder divider tabs● 2 two-pocket folders● 3 packs of 3 x 5 lined index cards● 2 packages of Post-it Notes (any color)● 1 Composition journal - black● 1 box of colored pencils● 1 pencil sharpener (a must!)● 1 pair of scissors● protractor● 1 container of Clorox wipes● A 4-pack of Expo markers● 1 pack of thin-tip markers <p>NOTE: No Sharpies allowed at Healy.</p>	<ul style="list-style-type: none">● 2 erasers● 5 highlighters (yellow, pink, orange, green, blue) - used in every class● 3 packages of notebook paper (should be replenished as needed)● 1 pencil case (NO PENCIL BOXES ALLOWED- they don't fit into the desk)● 6 pens (black or blue)● 6 red pens (***used to correct, very important)● 1 package of pencils● 2 glue sticks● 1 roll double sided scotch tape● clear ruler with inches and centimeters● earbuds/headphones (to be left in school)
--	--

The following items are suggestions, but also highly recommended. The school does not provide these items. We appreciate you sending these items with your child.

- 1 Scientific calculator (Texas Instruments TI30xa or TI30 IIs)

In order to ensure your child's supplies are not "lost" in the classroom, we highly recommend labeling them with your child's name and room number. We are looking forward to a great year and hope you are too. Enjoy your summer vacation and we look forward to the start of the school year on **September 4, 2018**.

欢迎来到六年级！

亲爱的家长，

恭喜你的孩子成功地完成了五年级，现在准备升读六年级。我们鼓励你在暑假帮孩子复习五年级学过的知识。背熟乘数表是非常重要的事，所以在暑假里应该继续练习乘法和除法。我们还建议学生每天阅读至少30分钟并继续使用TTM。参观我们市政府的博物馆和公园。收看新闻时事以跟上世界的最新状况。这些常识将有助孩子增强知识及迈向一个充实的学年。

- \$30学费将在2018年10月1日到期（可在**开放日**缴交）。学费用于下列项目：旅游巴士（**每年**一班一辆），课程表，工作簿，网上学习课程，面巾纸，纸巾，洗手液。任何不支付学费的学生将无资格参加免费巴士的旅行。
- \$2材料费用在学期初到期。钱将用于购买科学杂志。小说（约8.00美元）和科学展览项目板（约5美元）在学期中缴交。

下列是学生全年必需使用的文具清单。

- | | |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none">• 2本三个科目的笔记本（1本红色和1本蓝色）**可能需要在年中更换**• 1包方格纸• 2个1英寸文件夹• 2套活页夹分页标签• 2个双口袋文件夹• 3包3 x 5内衬索引卡• 2包便利贴（任何颜色）• 1作文笔记本 - 黑色• 1盒彩色铅笔• 1把卷笔刀（必须！）• 1把剪刀• 量角器• 1罐Clorox高乐氏消毒湿纸巾• 世博4支装水笔• 1包薄尖墨水笔 | <ul style="list-style-type: none">• 2个橡皮擦• 5支荧光笔（黄色、粉红色、橙色、绿色、蓝色） - 每班使用• 3包笔记本纸（需要时补充）• 1个铅笔袋（不允许铅笔盒-不适合放在桌子里面）• 6支原子笔（黑色或蓝色）• 6支红色原子笔（***用于纠正作业，非常重要）• 1包铅笔• 2根胶棒• 1卷双面透明胶带• 透明英寸和厘米尺• 耳塞/耳机（留在学校） |
|---|---|

注意：学校不允许使用Sharpies记号笔。

强烈建议预备以下物品。学校不提供这些文具。感谢您让孩子携带这些物品上学。

- 1科学计算器（德州仪器TI30xa或TI30 IIs）

为了确保您孩子的用品不会在课堂上“丢失”，我们建议您在孩子的物品上标签姓名和教室号码。我们一起期待一个精彩的学年。尽情享受这暑假，2018年9月4日**开学**那天再与你会面。